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CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE DE LLEVANT
 
 
Identificació de la sessió 
Acta núm.: 3/2023 
Caràcter: ordinària. 
Data: 27 de setembre de 2023
Horari: de 19.11. h a les 20.43
Lloc: Casal de Barri de Son Gotleu
 C/ José de Diego, 4-baixos.
 
 
Assistents: 
 
Presidenta suplent: Sra. Maria Teresa Marqués Rattier.
 
Vocals: 
Sr. Carlos Aguilar Tirado, representant Col·lectiu EMBAT. 
Sra. Encarnación Guerrero Avellaneda
Palmeres.  
Sr. Rafael García Hernández, representant de l’Associació de Veïns Rafal 
Sr. José Gomila Homar, representant de l’Associació de Veïns i Gent Gran de Sant Josep Obrer.
Coc. 
Sra. Ana Carracedo Cespedosa
Sr. Pedro Serra Simó de l’Associació de Veïns La Levantina del polígon de Llevant.
Sra. Ana María Ramírez Ruiz, 
Sra. Manuela Santoyo Sánchez
Sr. Jordi Sastre Gelbert, representant de l’Associació de Veïns del Rafal Vell.
Sr. Juan Gallardo Fernández, representant de l’Associació de Veïns Can Roset i Can Galeta.
 
 
També hi assisteix: 
Sr. José Luis Iglesias Caballé, Director General de Participació Ciutadan
Sra. Angels Dueñas Tenedor, Directora General de Gent Gran.
Sra. Anna Moilanen Jaakola, Defensora de la Ciutadania.
Sr. Vicente Rodrigo Ramírez de l’oficina de la Defensora de la Ciutadania.
Sr. Jose Luis Haro Márquez, coordi
Sra. Joana Bover Bibiloni, Auxiliar Administrativa del Districte Llevant.
 
 
També hi assisteix sense vot:
Sr. Alejandro Sarmiento Ramírez
Sra. Maria Cruz Redondo, de l’Associació de Veïns La Levantina del polígon de Llevant.
Sr. Jesús Cantó Gomez, de l’Associació de Veïns del Rafal 
Sra. Angels Fermoselle, d’ARCA i Plataforma Parc de l
Sr. Manuel de la Plana Salas, veí
Sr. Rafael Massanet Verger, de l’Associació de Dimonis de Ses Germanies.
Sr. Gabriel Socias Vich, de l’Associació Dimonis de Ses Germanies.
Sr. Bartomeu Joan Sarda Obrador, de l’Associació Qomomolo.
Sra. Josefa Guisado del Val, de l’Associació de Veïns de Son C
Sr. Julio Cano González, de l’Associació de Veïns de Son Cladera.
Sra. Lourdes Martin Clemente, de l’Associació de Veïns ses Veles.
Sra. Maria Trinidad Gutiérrez
Sr. Raúl Rejas Capó, de l’Associació de Veïns 
Sr. José Puig Pérez, de l’Associació antics Hostalets.
Sr. José Miguel de la Fuente Gual, de l’Associació antics Hostalets.
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de 2023 
20.43 h. 

Lloc: Casal de Barri de Son Gotleu 
baixos. 

Maria Teresa Marqués Rattier. 

Sr. Carlos Aguilar Tirado, representant Col·lectiu EMBAT.  
a. Encarnación Guerrero Avellaneda, representant de l’Associació de Veïns Son Fuster Nou 

ez, representant de l’Associació de Veïns Rafal – Vivero  
Sr. José Gomila Homar, representant de l’Associació de Veïns i Gent Gran de Sant Josep Obrer.

Ana Carracedo Cespedosa, representant de l’associació de veïns de Son Cladera.
Sr. Pedro Serra Simó de l’Associació de Veïns La Levantina del polígon de Llevant.
Sra. Ana María Ramírez Ruiz, representant de l’Associació de Veïns Verge de Lluc

Sánchez, representant de l’Associació de Veïns Ses Veles.
Sastre Gelbert, representant de l’Associació de Veïns del Rafal Vell. 

Sr. Juan Gallardo Fernández, representant de l’Associació de Veïns Can Roset i Can Galeta.

Sr. José Luis Iglesias Caballé, Director General de Participació Ciutadana i Coordinació de Districtes.
Sra. Angels Dueñas Tenedor, Directora General de Gent Gran. 
Sra. Anna Moilanen Jaakola, Defensora de la Ciutadania. 

de l’oficina de la Defensora de la Ciutadania. 
, coordinador del Districte Llevant. 

Sra. Joana Bover Bibiloni, Auxiliar Administrativa del Districte Llevant. 

També hi assisteix sense vot: 
Ramírez, de l’Associació de Veïns La Levantina del polígon de Llevant.

e l’Associació de Veïns La Levantina del polígon de Llevant.
Sr. Jesús Cantó Gomez, de l’Associació de Veïns del Rafal – Vivero – Es Molí. 

, d’ARCA i Plataforma Parc de les Vies. 
r. Manuel de la Plana Salas, veí de Son Fortesa. 

afael Massanet Verger, de l’Associació de Dimonis de Ses Germanies. 
Sr. Gabriel Socias Vich, de l’Associació Dimonis de Ses Germanies. 

an Sarda Obrador, de l’Associació Qomomolo. 
Sra. Josefa Guisado del Val, de l’Associació de Veïns de Son Cladera. 

, de l’Associació de Veïns de Son Cladera. 
Sra. Lourdes Martin Clemente, de l’Associació de Veïns ses Veles. 

Gutiérrez Ortuño, de l’Associació Rafal Nou 2022. 
Sr. Raúl Rejas Capó, de l’Associació de Veïns i Veïnes de Pere Garau. 
Sr. José Puig Pérez, de l’Associació antics Hostalets. 

de la Fuente Gual, de l’Associació antics Hostalets. 

1 

, representant de l’Associació de Veïns Son Fuster Nou – Ses 

Vivero  - Es Molí. 
Sr. José Gomila Homar, representant de l’Associació de Veïns i Gent Gran de Sant Josep Obrer.- Son 

, representant de l’associació de veïns de Son Cladera.  
Sr. Pedro Serra Simó de l’Associació de Veïns La Levantina del polígon de Llevant. 

de l’Associació de Veïns Verge de Lluc. 
, representant de l’Associació de Veïns Ses Veles. 

 
Sr. Juan Gallardo Fernández, representant de l’Associació de Veïns Can Roset i Can Galeta. 

a i Coordinació de Districtes. 

, de l’Associació de Veïns La Levantina del polígon de Llevant. 
e l’Associació de Veïns La Levantina del polígon de Llevant. 
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Sra. Laura Cruz Diana, de la Fundació Diagrama
Sr. Natanael Falo Alquézar, de l
Sra. Monica Nebrera Ortega, de
 
Secretaria: Sra. Maria Mestre Quetglas.
 
Ordre del dia: 
 
1.- Constitució del Consell Territorial del Districte Llevant. 
 
Queda constituït. 
 
2.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior de 
 
S’aprova per unanimitat dels membres
Ramírez Ruiz de l’Associació de Veïns Verge de Lluc ha de figurar dins els vocals amb dret a vot, ja 
seva associació està declarada d’utilitat pública municipal (UPM) i figura al que hi assisteixen sense vot.
 
3.- Règim de sessions. 
 
 Es proposa: 
 
Establir el règim de sessions del Consell Territorial del Districte Llevant que es duran a terme 
trimestralment, el darrer dimarts a les 19.00 hores en primera convocatòria i a les 19.30 hores en 
segona convocatòria. 
 
I en el supòsit de que el dia de la sessió ordinària coincideixi amb un festiu es farà el dia següent hàbil a 
la mateixa hora. 
 
S’aprova per unanimitat dels membres.
 
* Abans de tractar el punt 4 
proper Consell Territorial del Districte Llevant, aprovant la inclusió dins l’ordre del dia de la urgència i 
acordant per unanimitat dels membres 
2024 donat que el mes de desembre de 2023, quan s’hauria de celebrar coincideix amb les festes de 
Nadal i molts de membres estan de vacances.
 
4.- Donar compte del decret de batlia 202312179 de 22 de juny de 2023, pel qual es varen nomenar 

els nous presidents i suplents dels presidents dels cinc districtes del terme municipal de Palma
 
 El Consell Territorial es dona per assabentat:
 
1.- Designar presidents dels cinc d
 

Districte Centre: Sra. María Mercedes Celeste Palmero.
Districte Platja de Palma i Pla de Sant Jordi: Sr. Miguel Busquets Salom.
Districte Ponent: Sra. Belén Soto Mateu.
Districte Nord: Sr. Llorenç Guillem Bauzá de Keizer.
Districte Llevant: Sra. María de Lourdes Roca Calafell. 

 
2.- Designar suplent dels presidents dels cinc districtes del terme municipal de Palma a la regidora Sra. 
María Luisa Marqués Rattier. 
 
3.- Queda sense efecte qualsevo
 
4.-  Donar compte al Ple municipal, en la primera sessió que tingui lloc.

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Sra. Laura Cruz Diana, de la Fundació Diagrama de Intervención Psicosocial. 
Sr. Natanael Falo Alquézar, de l’Associació Flipau amb Pere Garau.  
Sra. Monica Nebrera Ortega, del Centro Mater Misericordiae. 

Secretaria: Sra. Maria Mestre Quetglas. 

Constitució del Consell Territorial del Districte Llevant.  

’acta de la sessió anterior de 28 de març de 2023.  

S’aprova per unanimitat dels membres amb una esmena en quant als assistents, ja que la Sra. Ana María 
Ramírez Ruiz de l’Associació de Veïns Verge de Lluc ha de figurar dins els vocals amb dret a vot, ja 
seva associació està declarada d’utilitat pública municipal (UPM) i figura al que hi assisteixen sense vot.

Establir el règim de sessions del Consell Territorial del Districte Llevant que es duran a terme 
stralment, el darrer dimarts a les 19.00 hores en primera convocatòria i a les 19.30 hores en 

I en el supòsit de que el dia de la sessió ordinària coincideixi amb un festiu es farà el dia següent hàbil a 

unanimitat dels membres. 

 els membres del Consell Territorial, tracten d’urgència el canvi del dia del 
proper Consell Territorial del Districte Llevant, aprovant la inclusió dins l’ordre del dia de la urgència i 

nanimitat dels membres que el proper Consell Territorial es celebri el dia 9 de gener de 
2024 donat que el mes de desembre de 2023, quan s’hauria de celebrar coincideix amb les festes de 
Nadal i molts de membres estan de vacances. 

ret de batlia 202312179 de 22 de juny de 2023, pel qual es varen nomenar 
els nous presidents i suplents dels presidents dels cinc districtes del terme municipal de Palma

El Consell Territorial es dona per assabentat: 

Designar presidents dels cinc districtes del terme municipal de Palma als següents regidors: 

Districte Centre: Sra. María Mercedes Celeste Palmero. 
Districte Platja de Palma i Pla de Sant Jordi: Sr. Miguel Busquets Salom. 
Districte Ponent: Sra. Belén Soto Mateu. 

orenç Guillem Bauzá de Keizer. 
Districte Llevant: Sra. María de Lourdes Roca Calafell.  

Designar suplent dels presidents dels cinc districtes del terme municipal de Palma a la regidora Sra. 
 

Queda sense efecte qualsevol altre decret relacionat amb la matèria. 

Donar compte al Ple municipal, en la primera sessió que tingui lloc. 

2 

 

amb una esmena en quant als assistents, ja que la Sra. Ana María 
Ramírez Ruiz de l’Associació de Veïns Verge de Lluc ha de figurar dins els vocals amb dret a vot, ja que la 
seva associació està declarada d’utilitat pública municipal (UPM) i figura al que hi assisteixen sense vot. 

Establir el règim de sessions del Consell Territorial del Districte Llevant que es duran a terme 
stralment, el darrer dimarts a les 19.00 hores en primera convocatòria i a les 19.30 hores en 

I en el supòsit de que el dia de la sessió ordinària coincideixi amb un festiu es farà el dia següent hàbil a 

tracten d’urgència el canvi del dia del 
proper Consell Territorial del Districte Llevant, aprovant la inclusió dins l’ordre del dia de la urgència i 

que el proper Consell Territorial es celebri el dia 9 de gener de 
2024 donat que el mes de desembre de 2023, quan s’hauria de celebrar coincideix amb les festes de 

ret de batlia 202312179 de 22 de juny de 2023, pel qual es varen nomenar 
els nous presidents i suplents dels presidents dels cinc districtes del terme municipal de Palma. 

istrictes del terme municipal de Palma als següents regidors:  

Designar suplent dels presidents dels cinc districtes del terme municipal de Palma a la regidora Sra. 
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5.- Informe de presidència.
 
El Consell Territorial es dona per assabentat:
 
“En el Distrito Levante durante el período de 9 de marzo de 2
126 peticiones a distintas áreas del Ayuntamiento. 
 
POR ÁREAS: 
 

EMAYA 

EMT 

IB-SALUT 

IBAVI 

Infraestructuras 

Medi Ambient 

Movilidad 

Policía 

Servicios Sociales 

SMAP 

Urbanisme 

Total 

 

VISITAS BARRIADAS Y ENTIDADES:
 

12/07/2023 

14/07/2023 

15/07/2022 

19/07/2023 

28/07/2022 

27/07/2022 

03/08/2023 

05/08/2023 

08/08/2023 

08/08/2023 

09/08/2023 

10/08/2023 

12/08/2023 

14/08/2023 

16/08/2023 

21/08/2023 

23/08/2023 

MES

Realizadas 

Tramitadas 

Denegadas 

TOTAL PETICIONES 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Informe de presidència. 

El Consell Territorial es dona per assabentat: 

En el Distrito Levante durante el período de 9 de marzo de 2023 a 4 de septiembre, se han efectuado 
peticiones a distintas áreas del Ayuntamiento.  

16 

2 

1 

1 

75 

2 

9 

14 

2 

1 

3 

126 

 
 
 
 
 
 
 

VISITAS BARRIADAS Y ENTIDADES: 

Son Gotleu con Asociación Gaocaló. 

“Sopar a la fresca” con Asociación vecinos El Vivero.

“Sopar a la fresca” con Asociación vecinos Rafal Vell.

Casal de barrio con Asociación vecinos Nou Llevant.

“Sopar a la fresca” con Asociación vecinos de Son Cladera.

Asociación vecinos Rafal-Vivero-Es Molí. 

Asociación vecinos Rafal Vell. 

49 Edición “Marxa des Güell a Lluc a Peu” (50 aniversario)

Asociación vecinos Son Cladera. 

Asociación vecinos Rafal Nou 2022. 

Asociación vecinos Levantina del Polígono de Levante.

Son Cladera con Asociación vecinos Son Fuster Nou
Col·lectiu EMBAT y policía de barrio. 

Pasacalles Rafal Nou. 

“Sopar a la fresca” con Asociación vecinos Antics Hostalets.

Asociación Garau-Columnes-Temps d’Oci. 

C/Murta. Rafal Vell. 

Pere Garau con Asociación de vecinos. 

MES 

 32 

 94 

 0 

126 

3 

023 a 4 de septiembre, se han efectuado 

“Sopar a la fresca” con Asociación vecinos El Vivero. 

ca” con Asociación vecinos Rafal Vell. 

Casal de barrio con Asociación vecinos Nou Llevant. 

“Sopar a la fresca” con Asociación vecinos de Son Cladera. 

49 Edición “Marxa des Güell a Lluc a Peu” (50 aniversario) 

Asociación vecinos Levantina del Polígono de Levante. 

n Cladera con Asociación vecinos Son Fuster Nou-Ses Palmeres, 

“Sopar a la fresca” con Asociación vecinos Antics Hostalets. 
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31/08/2023 

31/08/2023 

 
REUNIONES: 

11/07/2023 Col·lectiu EMBAT y Asociación vecinos Son Fuste

21/07/2023 Coordinación Distritos.

27/07/2023 Asociaciones africanas.

27/07/2023 Asociación musulmana.

28/07/2023 Coordinación Distritos.

31/07/2023 Junta Municipal Distrito Levante.

02/08/2023 Coordinación Distritos.

10/08/2023 Asociación vecinos “Nuestro barrio de Son Real y Son Canals”.

11/08/2023 Coordinación Distritos.

16/08/2023 Asociación cultural Shinigamis de Mallorca.

24/08/2023 Coordinación Distritos.

27/08/2023 C/General Ricardo Ortega.

28/08/2023 C/General Ricard

30/08/2023 
EMAYA, Regidor Movilidad, Regidor Policía, Regidora Infraestructuras y 
Director Gobierno Municipal.

30/08/2023 Asociación Gaocaló.

01/09/2023 Coordinación Distritos.

04/09/2023 Federación empresarial Balear de transporte.

 

EXP FECHA BARRIADA SUJETO

17/2023 17/02/2023 Rafal Nou 
Junta 
Municipal

18/2023 27/02/2023 
Son 
Fortesa 

Associació 
Gent Gran

19/2023 27/02/2023 Pere Garau Altres

20/2023 13/03/2023 El Vivero 
Associació 
de Veïnats

21/2023 13/03/2023 El Vivero 
Associació 
de Veïnats

22/2023 23/03/2023 Son Gotleu 
Petició 
ciutadana

23/2023 23/03/2023 Can Capes 
Visita 
barriada

24/2023 23/03/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada

25/2023 23/03/2023 Son Gotleu 
Petició 
ciutadana

26/2023 24/03/2023 
Els 
Hostalets 

Visita 
barriada

27/2023 24/03/2023 
Son 
Fortesa 

Junta 
Municipal

28/2023 24/03/2023 
Son 
Fortesa 

Junta 
Municipal

29/2023 05/04/2023 Son Gotleu Altres

30/2023 05/04/2023 Son Gotleu Altres

31/2023 12/04/2023 
Son 
Cladera Altres

32/2023 21/04/2023 
Nou 
Llevant 

Junta 
Municipal

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Asociación China Islas Baleares (ACHINIB). 

Centro de menores en Pere Garau. 

Col·lectiu EMBAT y Asociación vecinos Son Fuster Nou-Ses Palmeres.

Coordinación Distritos. 

Asociaciones africanas. 

Asociación musulmana. 

Coordinación Distritos. 

Junta Municipal Distrito Levante. 

Coordinación Distritos. 

Asociación vecinos “Nuestro barrio de Son Real y Son Canals”.

Coordinación Distritos. 

Asociación cultural Shinigamis de Mallorca. 

Coordinación Distritos. 

C/General Ricardo Ortega. 

C/General Ricardo Ortega. 

EMAYA, Regidor Movilidad, Regidor Policía, Regidora Infraestructuras y 
Director Gobierno Municipal. 

Asociación Gaocaló. 

Coordinación Distritos. 

Federación empresarial Balear de transporte. 

SUJETO TEMA ÁREA

Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació de reparació voravia del 
C/Plataner a l'altura n.º 4. Infraestructures

Associació 
Gent Gran Retirar carros supermercat C/Blanes Viale, 8. EMAYA

Altres 
Arreglar ancoratge de pàrquing de bicicletes 
C/Isidoro Antillon, 8. Mobilitat

Associació 
de Veïnats Revisar senyal trànsit C/Baltasar Valentí, 34. Mobilitat

Associació 
de Veïnats 

Arreglar calçada en mal estat C/Beethoven, 15 i 
17. Infraestructures

Petició 
ciutadana Retirar restes poda pg. Pico Almanzor, 3. Infraestructures

Visita 
barriada 

Revisar arbre caigut pça. Can Capes, C/Màlaga 
27. Infraestructures

Visita 
barriada Instar propietari al tancament solar C/Regal. Urbanisme

Petició 
ciutadana Instar propietari a la neteja solar del C/Regal. Medi Ambient

Visita 
barriada 

Arreglar bàcul de fanal amb important 
deterioració a la seva base C/Nuno Sanç, 36. Infraestructures

Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació de reparar el bordillo de la 
voravia del C/Caballero d'Asphelt, 11. Infraestructures

Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació de situar en un altre punt 
més apartat dels habitatges la paperera del 
C/Caballero d'Asphelt, 9. EMAYA

Altres 
Netejar passeig  de l'arbratge devora pça. Orson 
Welles, d'herbes i altres. EMAYA

Altres 
Netejar escocells, del passeig d'arbratge devora 
pça.Orson Welles, d'herbes. Infraestructures

Altres 
Instar propietari a tancar solar privat 
C/Guadalquivir, 65. Urbanisme

Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació de revisar reparació feta a 
la voravia C/Pérez Galdós, a la l'altura del n.º 6. Infraestructures

4 

Ses Palmeres. 

Asociación vecinos “Nuestro barrio de Son Real y Son Canals”. 

EMAYA, Regidor Movilidad, Regidor Policía, Regidora Infraestructuras y 

ÁREA ESTADO 
GIN 

 DMS 

Infraestructures Resolta   

EMAYA Resolta 123298 

Mobilitat Resolta 540316 

Mobilitat Resolta 540809 

Infraestructures Resolta   

Infraestructures Resolta   

Infraestructures Resolta   

Urbanisme Resolta 125914 

Medi Ambient Resolta   

Infraestructures Resolta   

Infraestructures Resolta   

EMAYA Resolta   

EMAYA Resolta 127647 

Infraestructures Resolta   

Urbanisme Resolta   

Infraestructures Resolta   
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33/2023 21/04/2023 
Nou 
Llevant 

Junta 
Municipal

34/2023 03/05/2023 
Son 
Fortesa 

Petició 
ciutadana

35/2023 31/05/2023 El Vivero 
Associació 
de Veïnats

36/2023 06/06/2023 
Son 
Fortesa 

Associació 
Gent Gran 

37/2023 12/07/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

38/2023 17/07/2023 
Nou 
Llevant 

Asociación 
de 
Vecinos

39/2023 18/07/2023 Son Gotleu 

Asociación 
de 
Vecinos

40/2023 18/07/2023 Pere Garau 
Visit
barriada

41/2023 18/07/2023 Pere Garau 
Visita 
barriada

42/2023 18/07/2023 Pere Garau 
Visita 
barriad

43/2023 18/07/2023 Pere Garau 
Visita 
barriada

44/2023 18/07/2023 Son Gotleu 

As
de 
Vecinos

45/2023 20/07/2023 El Vivero 

Asociación 
de 
Vecinos

46/2023 21/07/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

47/2023 01/08/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada

48/2023 01/08/2023 El Vivero 

Asociación 
de 
Vecinos

49/2023 01/08/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada

50/2023 01/08/2023 El Vivero 

Asociación 
de 
Vecinos

51/2023 01/08/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada

52/2023 02/08/2023 Son Gotleu Otros

53/2023 02/08/2023 

Mare de 
Déu de 
Lluc 

Visita 
barriada

54/2023 02/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

55/2023 04/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

56/2023 04/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

57/2023 07/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

58/2023 07/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

59/2023 07/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

60/2023 08/08/2023 Rafal Vell 

Asociación 
de 
Vecinos

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Junta 
Municipal 

Sol·licitud d'informació de omplir forat final 
C/Barranquilla. Infraestructures

Petició 
ciutadana 

Arreglar font C/Prevere Rafael Barrera, 8, devora 
parc. EMAYA

Associació 
de Veïnats 

Arreglar arqueta en mal estat C/Músic Baltasar 
Samper, 5. Infraestructures

Associació 
Gent Gran  

Retirar carrito de supermercat abandonat a la via 
pública al C/Blanes Viale, cantonada C/Joaquin 
Soralla. EMAYA

Asociación 
de 
Vecinos 

Mayor frecuencia de riego de árboles y arbustos 
del Parque de las Palmeras. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Limpieza del patio interior del casal de barrio 
C/Ciutat de Queretaro, 3. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos Instalar bancos en la pza. Fra Joan Alcina. Infraestructuras

Visita 
barriada 

Arreglar desperfectos en la calzada de la pza. 
Pere Garau. Infraestructuras

Visita 
barriada Arreglar arqueta pza. Pere Garau. Infraestructuras

Visita 
barriada 

Retirar pintadas de la fachada del mercado de 
Pere Garau. Infraestructuras

Visita 
barriada 

Nivelar alcorques con la calzada de la pza. Pere 
Garau. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Limpieza extraordinaria en la pza. Fra Joan 
Alcina. EMAYA

Asociación 
de 
Vecinos 

Arreglar acera en mal estado por raíces árboles 
C/Cases de Son Ametler esquina con C/Armador 
Valentí. Infraest

Asociación 
de 
Vecinos 

Instalar riego por goteo en el parque de Ses 
Palmeres. Infraestructuras

Visita 
barriada 

Arreglar desperfectos de la acera de la C/José 
de Diego. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Arreglar señal tráfico C/Tenor Bou Roig esquina 
con C/Baltasar Valentí. Movilidad

Visita 
barriada 

Arreglar desperfectos del pasillo lateral de la 
C/José de Diego, del centro de salud de Son 
Gotleu. IB-SALUT

Asociación 
de 
Vecinos 

Reponer señal de tráfico de dirección prohibida 
C/Cases de Son Ametler, 27. Movilidad

Visita 
barriada 

Arreglar todos los desperfectos de las aceras del 
parking de delante del edificio municipal de 
C/José de Diego, 4. Infraestructuras

Otros 
Realizar mantenimiento pasillo (entre edificio 
municipal y centro de salud) en C/José de Diego. Infraestructuras

Visita 
barriada 

Más presencia policial en la plaza del centro de 
dia C/Goya, 3. Policia

Asociación 
de 
Vecinos 

Reponer cierre casa abandonada C/Aragó, 257, 
para evitar ocupación ilegal. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Retirar de la vía pública coche presuntamente 
abandonado en C/Cala Murada, 9. Policia

Asociación 
de 
Vecinos 

Retirar de la vía pública coche presuntamente 
abandonado en C/Alber, 61 Policia

Asociación 
de 
Vecinos 

Retirar ramas muertas parque Prevere Pedro 
Poveda C/Gabriel Alzamora. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Arreglar aceras en mal estado (baldosas sueltas) 
C/Canonge Jordi Trullols, 2. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Cortar hierba y limpiar solar de ocio canino de la 
C/Canonge Jordi Trullols, 2. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Arreglar varios desperfectos en el parque infantil 
de delante del casal de la C/Joan Estelrich 
Artigues, 50. Infraestructuras

5 

Infraestructures Resolta   

EMAYA Resolta 130556 

Infraestructures Tramitant   

EMAYA Resolta   

Infraestructuras Resuelta   

Infraestructuras Resuelta   

Infraestructuras Resuelta   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

EMAYA Resuelta 139477 

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Movilidad Resuelta 548922 

SALUT Tramitando   

Movilidad Resuelta 548936 

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Policia Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Policia Tramitando   

Policia Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   



C
ód

ig
o 

se
gu

ro
 d

e 
V

er
ifi

ca
ci

ón
 : 

G
E

N
-8

4f
3-

9c
c1

-b
97

1-
8f

a3
-3

55
1-

66
97

-2
59

4-
48

e2
 | 

P
ue

de
 v

er
ifi

ca
r 

la
 in

te
gr

id
ad

 d
e 

es
te

 d
oc

um
en

to
 e

n 
la

 s
ig

ui
en

te
 d

ire
cc

ió
n 

:
ht

tp
s:

//p
or

ta
fir

m
as

.r
ed

sa
ra

.e
s/

pf
/v

al
id

a

CSV : GEN-84f3-9cc1-b971-8fa3-3551-6697-2594-48e2
DIRECCIÓN DE VALIDACIÓN : https://portafirmas.redsara.es/pf/valida

FIRMANTE(1) : MARIA MESTRE QUETGLAS | FECHA : 17/10/2023 14:31 | NOTAS : F

FIRMANTE(2) : MARIA LUISA TERESA MARQUES RATTIER | FECHA : 18/10/2023 11:00 | NOTAS : CF

 
 
 

 

61/2023 08/08/2023 Rafal Vell 

Asociación 
de 
Vecinos

62/2023 08/08/2023 Rafal Vell 

Asociación 
de 
Vecinos

63/2023 08/08/2023 Rafal Vell 

Asociación 
de 
Vecinos

64/2023 08/08/2023 Rafal Vell 

Asociación 
de 
Vecinos

65/2023 08/08/2023 Rafal Vell 

Asociación 
de 
Vecinos

66/2023 09/08/2023 Rafal Vell 

Asociación 
de 
Vecinos

67/2023 11/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

68/2023 11/08/2023 El Vivero Otros

69/2023 21/08/2023 Rafal Nou 

Asociación 
de 
Vecinos

70/2023 28/08/2023 Rafal Nou 

Asociación 
de 
Vecinos

71/2023 21/08/2023 Rafal Nou 

Asociación 
de 
Vecinos

72/2023 21/08/2023 Rafal Nou 

Asociación 
de 
Vecinos

73/2023 21/08/2023 Rafal Nou 

Asociación 
de 
Vecinos

74/2023 21/08/2023 Rafal Nou  

Asociación 
de 
Vecinos

75/2023 21/08/2023 Rafal Nou  

Asociación 
de 
Vecinos

76/2023 21/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

77/2023 21/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

78/2023 22/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

79/2023 22/08/2023 
Son 
Cladera 

Asoci
de 
Vecinos

80/2023 22/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

81/2023 31/08/2023 
Son 
Cladera 

Aso
de 
Vecinos

82/2023 28/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

83/2023 31/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

84/2023 24/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

85/2023 24/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

86/2023 24/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Asociación 
de 
Vecinos 

Poner aspas molino y mantenimiento en la 
rotonda de abajo del puente C/Indalecio Prieto. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Arreglar desperfectos varios en la plaza Josep 
Maria Llompart, en la zona del escenario. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Habilitar aparcamiento en zona al lado del CEIP 
Rafal Vell (al lado del torrente) C/Indalecio 
Prieto. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Instalar punto de luz en el parque de delante del 
casal de la C/Joan Estelrich Artigues, 50. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Realizar mantenimiento del puente que cruza el 
torrente. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Asentamiento ilegal en parque delante del casal 
de la C/Joan Estelrich Artigues. Servicios Sociales

Asociación 
de 
Vecinos Arreglar desperfectos acera C/Cala Gran, 7. Infraestructuras

Otros Arreglar bordillo de la C/Baltasar Valentí, 13. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Asentamiento ilegal junto al torrente (parque 
niños). Servicios Sociales

Asociación 
de 
Vecinos 

Vigilancia de mal uso de patinetes dentro de la 
plaza y el parque Rosa Bueno. Policia

Asociación 
de 
Vecinos 

Reparar o desmontar proyectores junto a 
escenario parque Rosa Bueno. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Arreglar aparato de gimnasia parque Rosa 
Bueno. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Recoger ramas árboles del suelo parque Rosa 
Bueno. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Reponer baldosas que faltan en la acera de al 
lado del colegio Rafal Nou. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Arreglar puerta en mal estado del escenario del 
parque Rosa Bueno. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Limpieza dos solares junto CEIP Miquel Porcel, 
camí de Son Cladera. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos Reposición bancos plaza Cala Moreira. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Reparar desperfectos paso elevado para 
personas (puente del tren). Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Instalar un motor en la barrera de la entrada del 
casal. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos Limpiar zona trasera CIFP Juníper Serra. EMAYA

Asociación 
de 
Vecinos 

En relación línea del bus n.º 33, instalar una 
parada más en esa zona. EMT 

Asociación 
de 
Vecinos 

Incremento de vigilancia policial por conductas 
incívicas (ruidos,música a altas horas de la 
noche y otras) en plaza Cala Moreira. Policia

Asociación 
de 
Vecinos 

Instalar plataforma en la parada bus n.º 10, en la 
C/Canonge Antoni Sancho, delante Bar. EMT 

Asociación 
de 
Vecinos 

Instalar 3 aparcamientos para personas con 
movilidad reducida en el parking-petanca camí 
de Son Cladera, 20. Movilidad

Asociación 
de 
Vecinos 

Retirada de taquillas para bicicletas C/Cala 
Llombards. SMAP

Asociación 
de 
Vecinos Instalar bandas reductoras en camí Nou. Movilidad

6 

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

fraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Servicios Sociales Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Servicios Sociales Tramitando   

Policia Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

EMAYA Resuelta 142429 

Tramitando 143413 

Policia Tramitando   

Tramitando 143414 

Movilidad Tramitando 142639 

SMAP Tramitando 142648 

Movilidad Tramitando 142649 
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87/2023 24/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

88/2023 22/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

89/2023 24/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

90/2023 22/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

91/2023 22/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

92/2023 22/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

93/2023 22/08/2023 
Son 
cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

94/2023 23/08/2023 
Nou 
Llevant 

Asociación 
de 
Vecinos

95/2023 23/08/2023 
Nou 
Llevant 

Asociación 
de 
Vecinos

96/2023 23/08/2023 
Nou 
Llevant 

Asociación 
de 
Vecinos

97/2023 28/08/2023 
Nou 
Llevant 

Asociación
de 
Vecinos

98/2023 23/08/2023 
Nou 
Llevant 

Asociación 
de 
Vecinos

99/2023 23/08/2023 
Nou 
Llevant 

Asociación 
de 
Vecinos

100/2023 23/08/2023 
Nou 
Llevant 

Asociación 
de 
Vecinos

101/2023 28/08/2023 
Nou 
Llevant 

Asociación 
de 
Vecinos

102/2023 01/09/2023 
Nou 
Llevant 

Asociación 
de 
Vecinos

103/2023 24/08/2023 
Nou 
Llevant 

Asociación 
de 
Vecinos

104/2023 23/08/2023 
Nou 
Llevant 

Asociación 
de 
Vecinos

105/2023 23/08/2023 
Nou 
Llevant 

Asociación 
de 
Vecinos

106/2023 23/08/2023 Son Gotleu 

Asociación 
de 
Vecinos

107/2023 23/08/2023 
Nou 
Llevant 

Asociación 
de 
Vecinos

108/2023 28/08/2023 
Nou 
Llevant 

Asocia
de 
Vecinos

109/2023 24/08/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada

110/2023 24/08/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada

111/2023 25/08/2023 Foners 
Petició 
ciutadana

112/2023 25/08/2023 Foners 
Petició 
ciutadana

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Asociación 
de 
Vecinos 

Instalar pilones en el pasaje ubicado al lado del 
CEIP Miquel Porcel. Movilidad

Asociación 
de 
Vecinos Demolición casas C/Aragó, 255. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Instalar bandas reductoras bajada puente camí 
de'n Mallol. Movilidad

Asociación 
de 
Vecinos 

Arreglar aceras levantadas por raíces de árboles 
C/Cala Gran. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Falta de mantenimiento de los jardines de la 
barriada. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Estudiar posibilidad de abrir un paso por la 
muralla que hay en las casas militares, para 
pasar de una calle a otra, hay que salir C/Aragó 
y volver. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Falta de mantenimiento pozo de agua que hay 
junto al puente del camí de'n Mallol. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Instalar desagües y pasos para que el agua no 
quede estancada C/Ciutat de Queretaro, 3, zona 
parking. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Falta de mantenimiento del "chiringuito" ubicado 
en el parque Krekovic. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Falta de mantenimiento y iluminación de la 
fuente del parque Krekovic. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Aumento de vigilancia policial en el parque Wifi 
por conductas incívicas de algunas personas. Policia

Asociación 
de 
Vecinos 

Instalar desagües y arreglar desniveles en el 
parque Guardia Civil para evitar inundaciones. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Podar ramas árboles en C/Caracas, a la altura 
de los números 4 y 4A. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Reposición de papeleras en parque Can Palou, 
Son Pedral, Avda. Mèxic y otros. EMAYA

Asociación 
de 
Vecinos 

Aumento de vigilancia policial por conductas 
incívicas (carrera de coches) en Avda.Mèxic. Policia

Asociación 
de 
Vecinos 

Falta de mantenimiento de los pisos de la 
C/Bogotà. IBAVI 

Asociación 
de 
Vecinos 

Cambiar luz ámbar de los pasos de peatones por 
semáforos con pulsador en C/Manacor. Movilidad

Asociación 
de 
Vecinos 

Instalar luces navideñas en el parking junto al 
casal de barri C/Ciutat de Queretaro, 3. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Reparación muro ses Cases de Son Ametler 
C/Franz Schubert, junto C/Antonio Vivaldi. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Limpieza solar (antigua petanca) C/Francesc 
Julia, 35. Medi Ambien

Asociación 
de 
Vecinos 

Proteger aparatos de aire acondicionado y 
siembra de grama en el casal de barri de la 
C/Ciutat de Queretaro, 3. Infraestructuras

Asociación 
de 
Vecinos 

Colocar cámaras de vigilancia y control por el 
barrio. Policia

Visita 
barriada 

Retirar hierbas de los alcorques de los árboles 
de la C/Santa Florentina. Infraestructuras

Visita 
barriada 

Instar al propietario que cierre el solar (antigua 
petanca) de la C/Francesc Julià, 35. Urbanisme

Petició 
ciutadana 

Arreglar desperfectos del alcorque C/Juan 
Alcover esquina con C/Foners. Infraestructuras

Petició 
ciutadana 

Arreglar acera, bordillo y alcorque en C/General 
Ricardo Ortega, 49. Infraestructuras

7 

Movilidad Tramitando 142650 

Infraestructuras Tramitando   

Movilidad Tramitando 142651 

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Policia Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

EMAYA Tramitando 142590 

Policia Tramitando   

 Tramitando   

Movilidad Tramitando 142655 

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Medi Ambient Tramitando 142661 

Infraestructuras Tramitando   

Policia Tramitando   

Infraestructuras Resuelta   

Urbanisme Tramitando 142715 

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   
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113/2023 25/08/2023 Foners 
Petició 
ciutadana

114/2023 25/08/2023 Foners 
Petició 
ciutadana

115/2023 25/08/2023 Foners 
Petició 
ciutadana

116/2023 25/08/2023 Foners 
Petició 
ciutadana

117/2023 25/08/2023 Foners 
Petició 
ciutadana

118/2023 25/08/2023 Foners 
Petició 
ciutadana

119/2023 25/08/2023 Foners 
Petició 
ciutadana

120/2023 25/08/2023 Foners 
Petició 
ciutadana

121/2023 25/08/2023 Foners 
Petició 
ciutadana

122/2023 25/08/2023 Foners 
Petició 
ciutadana

123/2023 28/08/2023 Foners 
Petició 
ciutadana

124/2023 28/08/2023 Foners 
Petició 
ciutadana

125/2023 21/08/2023 
Son 
Cladera Altres

126/2023 29/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

127/2023 29/08/2023 El Vivero Altres

128/2023 30/08/2023 Son Gotleu Altres

129/2023 31/08/2023 
Marqués de 
Fontsanta 

Petició 
ciutadana

130/2023 25/08/2023 
Son 
Cladera 

Asociación 
de 
Vecinos

131/2023 29/08/2023 
Son 
Cladera 

Visita 
barriada

132/2023 01/09/2023 El Vivero 
Visita 
barriada

133/2023 04/09/2023 
Son 
Cladera 

Petició 
ciutadana

134/2023 04/09/2023 El Vivero 
Petició 
ciutadana

135/2023 04/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada

136/2023 04/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada

137/2023 04/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada

138/2023 04/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada

139/2023 04/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada

140/2023 04/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada

141/2023 04/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada

142/2023 04/09/2023 Son Gotleu 
Visita 
barriada

 
El llistat d’incidències del GIN, s’ha enviat per correu electrònic als membres de la Junta
 
6.- Precs i Preguntes 
 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Petició 
ciutadana 

Podar ramas árbol de la C/General Ricardo 
Ortega, 47. Infraestructuras

Petició 
ciutadana 

Podar ramas árbol de la C/General Ricardo 
Ortega, 36. Infraestructuras

Petició 
ciutadana 

Retirar hierbas del alcorque C/General Ricardo 
Ortega, 41. Infraestructuras

Petició 
ciutadana 

Arreglar desperfectos del alcorque C/General 
Ricardo Ortega, 43 Infraestructuras

Petició 
ciutadana 

Arreglar desperfectos del alcorque C/General 
Ricardo Ortega, 45. Infraestructuras

Petició 
ciutadana 

Arreglar desperfectos del alcorque C/General 
Ricardo Ortega esquina con C/Pere Joan Llobet. Infraestructuras

Petició 
ciutadana 

Arreglar desperfectos del alcorque C/Juan 
Alcover esquina con C/Foners. Infraestructuras

Petició 
ciutadana 

Quitar hiebas del alcorque y cortar ramas del 
árbol de la C/General Ricardo Ortega, 29A. Infraestructuras

Petició 
ciutadana 

Arreglar desnivel acera C/General Ricardo 
Ortega, 45. Infraestructuras

Petició 
ciutadana 

Arreglar desnivel acera C/General Ricardo 
Ortega, 49. Infraestructuras

Petició 
ciutadana 

Retirar 4 coches presuntamente abandonados 
en C/General Ricardo Ortega, entre los números 
39 y 47. Policia

Petició 
ciutadana 

Control policial para evitar estacionamiento de 
motos en zona reservada para contenedores 
C/General Ricardo Ortega, 36.  Policia

Altres 
Retirar coche mal aparcado en pasaje frente al 
CEIP Miquel Porcel, Camí Son Cladera, 1. Policia

Asociación 
de 
Vecinos 

Retirada de ramas caidas por la tormenta en el 
Parc de les Palmeres Infraestructuras

Altres Arreglar contenidor. EMAYA

Altres Limpiar pasaje Pic Peñalara. EMAYA

Petició 
ciutadana   Policia

Asociación 
de 
Vecinos 

Estudiar solución para evitar el deterioro de la 
acera por el paso del camión cuba para regar los 
árboles C/Aragó, 269. Infraestructuras

Visita 
barriada Comunicar las C/Caracas y C/Barranquilla. Infraestructuras

Visita 
barriada 

Podar ramas árboles plaza Cristo Rei C/Baltasar 
Valentí. Infraestructuras

Petició 
ciutadana Revisar ramas rotas del árbol de la C/Segre, 16.  Infraestructuras

Petició 
ciutadana Arreglar desperfectos C/Mestre Perosi, 11-A. Infraestructuras

Visita 
barriada 

Retirar trastos de la vía pública C/Indalecio 
Prieto, 20. EMAYA

Visita 
barriada 

Retirar trastos de la vía pública pasaje Pic 
Puigmal. EMAYA

Visita 
barriada 

Retirar trastos de la vía pública C/Indalecio 
Prieto, 25. EMAYA

Visita 
barriada 

Retirar trastos de la vía pública C/Indalecio 
Prieto, 28. EMAYA

Visita 
barriada 

Retirar trastos de la vía pública C/Reis Catòlics, 
83.  EMAYA

Visita 
barriada Retirar trastos pasaje Pic Auñamendi. EMAYA

Visita 
barriada 

Retirar bicicleta abandonada en C/Indalecio 
Prieto, 30. Policia

Visita 
barriada 

Retirar bicicleta abandonada en plaza Miquel 
Dolç, 8. Policia

El llistat d’incidències del GIN, s’ha enviat per correu electrònic als membres de la Junta
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Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Policia Tramitando   

Policia Tramitando   

Policia Tramitando   

Infraestructuras Resuelta   

EMAYA Tramitando 143192 

EMAYA Tramitando 143374 

Policia Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

aestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

Infraestructuras Tramitando   

EMAYA Resuelta 143717 

EMAYA Resuelta 143722 

EMAYA Resuelta 143750 

EMAYA Resuelta 143752 

EMAYA Tramitando 143766 

EMAYA Tramitando 143782 

Policia Tramitando   

Policia Tramitando   

El llistat d’incidències del GIN, s’ha enviat per correu electrònic als membres de la Junta. 
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Intervé la Sra. Ana María Ramírez Ruiz, 
demana quan es durà a terme la propera Mesa Policial ja que s’està arribant al mes d’octubre i encara 
no es sap quan es reunirà. 
 
Contesta el Sr. José Luis Haro 
conoce la fecha y que cuando se sepa se convocará.
 
Intervé el Sr. Jesús Cantó Gómez
reclama el mateix que la representant de l’a
 
Intervé la Sra. Ana María Ramírez Ruiz
reclama que l’oficina del Districte Llevant intenti aconseguir una reunió amb l’IBSALUT per tractar el 
tema pendent des de l ‘any 2008 de convertir el PAC de Son Rullan amb un PAC d’atenció de les 24 
hores, ja que l’IBSALUT va dir que en 4 anys es donaria resposta i han passat 5 anys i encara no han fet 
res. Mentre això no és resol els veïns de Verge de Lluc, Vivero i altre
s’Escorxador com al PAC de Sa Cabana a Marratxi, però ells volen anar al PAC que els pertoca.
 
Intervé el Sr. Carlos Aguilar Tirado
referència la representant de l’associació de veïns Verge de Lluc, manifesta que l’IBSALUT, mentre es 
cercava un solució els va permetre  que els veïns de Son Cladera, Verge de Lluc, part del Vivero i altres 
poguessin anar al PAC de Sa Cabana, a Marratxi i altres al PAC de s’Escor
passat el termini establert per l’IBSALUT per donar resposta, reclamen que l’oficina del Districte Llevant 
intenti convocar una reunió amb l’IBSALUT i que es doni solució definitiva al problema ja que en aquests 
anys que han passat ha crescut la població de les barriades afectades.
 
La Sra. Ana María Ramírez Ruiz
una reunió amb els Serveis Ferroviaris de Mallorca pel tema del C/ Greco
fos de doble sentit. 
 
Contesta el Sr. José Luis Haro 
solicitado una reunión con los Servicios Ferroviarios de Mallorca para el tema de Virgen de Lluc i 
también para el tema de Can Foradí en el barr
 
La Sra. Lourdes Martin Clemente, de l’Associació de Veïns ses Veles
carrer General Ricardo Ortega que només s’ha fet fins al C/ Joan Alcover i des del C/ Joan Alcover fins al 
C/ Manuel Azaña no està fet i p
ja que està en molt males condicions.
 
Contesta el Sr. José Luis Haro 
aprobado, pero no el presupuesto del citado pro
presupuesto. 
 
Intervé el Sr. Alejandro Sarmiento 
Llevant i també reclama la mateixa qüestió que la Sra. Martin de Ses Veles, ja que ells inclús e
afectats pel mal estat del carrer, la gent té por d’anar pel carrer i es tracta d’un tema de seguretat ja que 
hi pot haver alguna desgràcia.
 
Contesta el Sr. José Luis Haro 
tuvieron una reunión con la regidora del Área de Infraestructuras y Accesibilidad y estan pendientes
que se de respuesta al problema.
 
La Sra. Maria Cruz Redondo, de l’Associació de Veïns La Levantina del polígon de Llevant
solució pel tema de les arrels dels arbres que aixequen totes les rajoles de les voravies amb el perill que 
suposa per la gent, ja que pot ocasionar caigudes.
 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Sra. Ana María Ramírez Ruiz, representant de l’Associació de Veïns Verge de Lluc
demana quan es durà a terme la propera Mesa Policial ja que s’està arribant al mes d’octubre i encara 

Contesta el Sr. José Luis Haro Márquez, coordinador del Distrito Levante que informa que aún no se 
conoce la fecha y que cuando se sepa se convocará. 

Gómez, de l’Associació de Veïns del Rafal – Vivero 
reclama el mateix que la representant de l’associació de veïns de Verge de Lluc.

Ana María Ramírez Ruiz, representant de l’Associació de Veïns Verge de Lluc
reclama que l’oficina del Districte Llevant intenti aconseguir una reunió amb l’IBSALUT per tractar el 

de l ‘any 2008 de convertir el PAC de Son Rullan amb un PAC d’atenció de les 24 
hores, ja que l’IBSALUT va dir que en 4 anys es donaria resposta i han passat 5 anys i encara no han fet 
res. Mentre això no és resol els veïns de Verge de Lluc, Vivero i altres barriades poden anar tant a 
s’Escorxador com al PAC de Sa Cabana a Marratxi, però ells volen anar al PAC que els pertoca.

Tirado, representant Col·lectiu EMBAT en relació al tema del PAC al qual fa 
t de l’associació de veïns Verge de Lluc, manifesta que l’IBSALUT, mentre es 

cercava un solució els va permetre  que els veïns de Son Cladera, Verge de Lluc, part del Vivero i altres 
poguessin anar al PAC de Sa Cabana, a Marratxi i altres al PAC de s’Escorxador, però com que ja ha 
passat el termini establert per l’IBSALUT per donar resposta, reclamen que l’oficina del Districte Llevant 

convocar una reunió amb l’IBSALUT i que es doni solució definitiva al problema ja que en aquests 
t ha crescut la població de les barriades afectades. 

Ana María Ramírez Ruiz, representant de l’Associació de Veïns Verge de Lluc
una reunió amb els Serveis Ferroviaris de Mallorca pel tema del C/ Greco que ells varen demanar que 

Contesta el Sr. José Luis Haro Márquez, coordinador del Distrito Levant
solicitado una reunión con los Servicios Ferroviarios de Mallorca para el tema de Virgen de Lluc i 
también para el tema de Can Foradí en el barrio de Son Cladera. 

La Sra. Lourdes Martin Clemente, de l’Associació de Veïns ses Veles exposa el tema de reforma del 
carrer General Ricardo Ortega que només s’ha fet fins al C/ Joan Alcover i des del C/ Joan Alcover fins al 
C/ Manuel Azaña no està fet i per tant demana quan es té previst fer les obres de reforma d’aquest tram 
ja que està en molt males condicions. 

Contesta el Sr. José Luis Haro Márquez, coordinador del Distrito Levant
no el presupuesto del citado proyecto pero intentaran que entre dentro del nuevo 

Sr. Alejandro Sarmiento Ramírez, de l’Associació de Veïns La Levantina del polígon de 
i també reclama la mateixa qüestió que la Sra. Martin de Ses Veles, ja que ells inclús e

afectats pel mal estat del carrer, la gent té por d’anar pel carrer i es tracta d’un tema de seguretat ja que 
hi pot haver alguna desgràcia. 

Contesta el Sr. José Luis Haro Márquez, coordinador del Distrito Levant
una reunión con la regidora del Área de Infraestructuras y Accesibilidad y estan pendientes

que se de respuesta al problema. 

Sra. Maria Cruz Redondo, de l’Associació de Veïns La Levantina del polígon de Llevant
s dels arbres que aixequen totes les rajoles de les voravies amb el perill que 

suposa per la gent, ja que pot ocasionar caigudes. 

9 

de l’Associació de Veïns Verge de Lluc que 
demana quan es durà a terme la propera Mesa Policial ja que s’està arribant al mes d’octubre i encara 

que informa que aún no se 

Vivero – Es Molí, que també 
ssociació de veïns de Verge de Lluc. 

de l’Associació de Veïns Verge de Lluc també 
reclama que l’oficina del Districte Llevant intenti aconseguir una reunió amb l’IBSALUT per tractar el 

de l ‘any 2008 de convertir el PAC de Son Rullan amb un PAC d’atenció de les 24 
hores, ja que l’IBSALUT va dir que en 4 anys es donaria resposta i han passat 5 anys i encara no han fet 

s barriades poden anar tant a 
s’Escorxador com al PAC de Sa Cabana a Marratxi, però ells volen anar al PAC que els pertoca. 

en relació al tema del PAC al qual fa 
t de l’associació de veïns Verge de Lluc, manifesta que l’IBSALUT, mentre es 

cercava un solució els va permetre  que els veïns de Son Cladera, Verge de Lluc, part del Vivero i altres 
xador, però com que ja ha 

passat el termini establert per l’IBSALUT per donar resposta, reclamen que l’oficina del Districte Llevant 
convocar una reunió amb l’IBSALUT i que es doni solució definitiva al problema ja que en aquests 

de l’Associació de Veïns Verge de Lluc també reclama 
que ells varen demanar que 

Levante e informa que ya han 
solicitado una reunión con los Servicios Ferroviarios de Mallorca para el tema de Virgen de Lluc i 

exposa el tema de reforma del 
carrer General Ricardo Ortega que només s’ha fet fins al C/ Joan Alcover i des del C/ Joan Alcover fins al 

er tant demana quan es té previst fer les obres de reforma d’aquest tram 

vante que el proyecto ya está 
yecto pero intentaran que entre dentro del nuevo 

, de l’Associació de Veïns La Levantina del polígon de 
i també reclama la mateixa qüestió que la Sra. Martin de Ses Veles, ja que ells inclús estan més 

afectats pel mal estat del carrer, la gent té por d’anar pel carrer i es tracta d’un tema de seguretat ja que 

e en relación a este tema 
una reunión con la regidora del Área de Infraestructuras y Accesibilidad y estan pendientes de 

Sra. Maria Cruz Redondo, de l’Associació de Veïns La Levantina del polígon de Llevant reclama 
s dels arbres que aixequen totes les rajoles de les voravies amb el perill que 
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Contesta el Sr. José Luis Haro 
para mejorar las aceras desde el primer día que tomo posesión del cargo.
 
La Sra. Lourdes Martin Clemente, de l’Associació de Veïns ses Veles
tenen un altre problema, els coloms al C/ Joan Alcover. Els veïns varen mantenir una reunió amb Medi 
Ambient i des de l’àrea treballen donant
però hi ha molta de gent que els dona menjar que no conté aquest component per tant el problema 
continua, això fa que els buits de les escales estan tots bruts
 
Intervé la Sra. Angels Fermoselle, d’ARCA i Plataforma Parc de les Vies
zona verda que permetrà comunicar el Parc de Ses Vies amb la barriada de Son Forteza, que seria molt 
beneficiosa per veïns de la zona, ja que permet
 
A altres zones de Palma ja tenen el Parc de Sa Riera, el Canòdrom, Velòdrom, l’hospital Psiquiàtric i el 
cementeri que també és una bona zona verda per anar a passejar, mentre que a Son Forteza fan falta
zones verdes. 
 
Pel que fa al barri de Pere Garau manifesta que es va editar el llibre de Pere Garau. També manifesta 
que a pl. Encarna Viñas sol·liciten que s’arregli la base de l’escultura de la plaça per part de l’escultor. A 
més hi ha un bar al mig de la plaça, que té una concessió limitada, i el problema és que cada vegada 
ocupa més superfície de la plaça amb taules i cadires deixant sense espai als veïns i demanen que 
l’Ajuntament controli el que no ocupi superfície que no li pertoca.
 
També parla de la feina que s’ha fer amb conscienciar a la gent fumadora de que no tiri les llosques al 
terra ja que no basten les agranadores d’EMAYA
una campanya de conscienciació i sancions als infractors.
 
Pel que fa al tema de les pintades vandàliques, ella ha parlat en el Sr. Llorenç d’EMAYA SA i el problema 
és que els veïns afectats no telefonen perquè el procés telemàtic no és fàcil.
 
També vol parlar de l’incivisme de la gent que utilitza els patinets ja que
20 30 patinets circulant amb els problemes que ocasionen i considera que no basten els controls als 
carrils bici sinó a altres espais i voravies, ja que van per tot.
 
Intervé la Sra. Maria Trinidad 
de Ses Veles hi ha molts de projectes sense acabar. Agraeix el que s’hagi fet alguna cosa al barri però no 
és suficient. Tenen voravies deteriorades per les arrels dels arbres i se’ls va dir que en futur pròxi
s’arreglaria, però encara no s’ha fet res.
 
Per altra banda demana si el canvi de l’enllumenat es per posar llum led.
 
També reclamen la presència del policia de barri, ja que ells no en tenen i l’única solució que per ara 
se’ls ha donat és parlar per te
 
Contesta el Sr. José Luis Haro 
intentar solucionar estos problemas y
luces led. 
 
El Sr. Jesús Cantó Gómez, de l’Associació de Veïns del Rafal 
de Seguretat que es va crear durant l’anterior Consistori era molt important ja que els veïns tenien 
contacte directe amb la Policia Local i els podien exposa
possible es constitueixi. 
 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Contesta el Sr. José Luis Haro Márquez, coordinador del Distrito Levante 
esde el primer día que tomo posesión del cargo. 

La Sra. Lourdes Martin Clemente, de l’Associació de Veïns ses Veles, explica que a la seva barriades 
tenen un altre problema, els coloms al C/ Joan Alcover. Els veïns varen mantenir una reunió amb Medi 

nt i des de l’àrea treballen donant-los en el menjar un component perquè no es puguin reproduir, 
però hi ha molta de gent que els dona menjar que no conté aquest component per tant el problema 
continua, això fa que els buits de les escales estan tots bruts. 

Intervé la Sra. Angels Fermoselle, d’ARCA i Plataforma Parc de les Vies i reclama que es continuï amb la 
zona verda que permetrà comunicar el Parc de Ses Vies amb la barriada de Son Forteza, que seria molt 
beneficiosa per veïns de la zona, ja que permetria anar des de Son Forteza dins a la pl d’Espanya.

A altres zones de Palma ja tenen el Parc de Sa Riera, el Canòdrom, Velòdrom, l’hospital Psiquiàtric i el 
cementeri que també és una bona zona verda per anar a passejar, mentre que a Son Forteza fan falta

Pel que fa al barri de Pere Garau manifesta que es va editar el llibre de Pere Garau. També manifesta 
ñas sol·liciten que s’arregli la base de l’escultura de la plaça per part de l’escultor. A 

la plaça, que té una concessió limitada, i el problema és que cada vegada 
ocupa més superfície de la plaça amb taules i cadires deixant sense espai als veïns i demanen que 
l’Ajuntament controli el que no ocupi superfície que no li pertoca. 

la feina que s’ha fer amb conscienciar a la gent fumadora de que no tiri les llosques al 
terra ja que no basten les agranadores d’EMAYA SA, moltes es queden i llavors acaben a la mar. Demana 
una campanya de conscienciació i sancions als infractors. 

ue fa al tema de les pintades vandàliques, ella ha parlat en el Sr. Llorenç d’EMAYA SA i el problema 
és que els veïns afectats no telefonen perquè el procés telemàtic no és fàcil. 

També vol parlar de l’incivisme de la gent que utilitza els patinets ja que a qualque moment hi ha més de 
20 30 patinets circulant amb els problemes que ocasionen i considera que no basten els controls als 
carrils bici sinó a altres espais i voravies, ja que van per tot. 

Intervé la Sra. Maria Trinidad Gutiérrez Ortuño, de l’Associació Rafal Nou 2022
de Ses Veles hi ha molts de projectes sense acabar. Agraeix el que s’hagi fet alguna cosa al barri però no 
és suficient. Tenen voravies deteriorades per les arrels dels arbres i se’ls va dir que en futur pròxi
s’arreglaria, però encara no s’ha fet res. 

Per altra banda demana si el canvi de l’enllumenat es per posar llum led. 

També reclamen la presència del policia de barri, ja que ells no en tenen i l’única solució que per ara 
se’ls ha donat és parlar per telèfon amb el del barri del Vivero. 

Contesta el Sr. José Luis Haro Márquez, coordinador del Distrito Levante 
estos problemas y en cuanto al cambio del alumbrado si se substituyen las luces por 

, de l’Associació de Veïns del Rafal – Vivero – Es Molí
de Seguretat que es va crear durant l’anterior Consistori era molt important ja que els veïns tenien 
contacte directe amb la Policia Local i els podien exposar els seus problemes i demana que el més aviat 
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y dice que está trabajando 

, explica que a la seva barriades 
tenen un altre problema, els coloms al C/ Joan Alcover. Els veïns varen mantenir una reunió amb Medi 

los en el menjar un component perquè no es puguin reproduir, 
però hi ha molta de gent que els dona menjar que no conté aquest component per tant el problema 

i reclama que es continuï amb la 
zona verda que permetrà comunicar el Parc de Ses Vies amb la barriada de Son Forteza, que seria molt 

ria anar des de Son Forteza dins a la pl d’Espanya. 

A altres zones de Palma ja tenen el Parc de Sa Riera, el Canòdrom, Velòdrom, l’hospital Psiquiàtric i el 
cementeri que també és una bona zona verda per anar a passejar, mentre que a Son Forteza fan falta 

Pel que fa al barri de Pere Garau manifesta que es va editar el llibre de Pere Garau. També manifesta 
ñas sol·liciten que s’arregli la base de l’escultura de la plaça per part de l’escultor. A 

la plaça, que té una concessió limitada, i el problema és que cada vegada 
ocupa més superfície de la plaça amb taules i cadires deixant sense espai als veïns i demanen que 

la feina que s’ha fer amb conscienciar a la gent fumadora de que no tiri les llosques al 
, moltes es queden i llavors acaben a la mar. Demana 

ue fa al tema de les pintades vandàliques, ella ha parlat en el Sr. Llorenç d’EMAYA SA i el problema 
 

a qualque moment hi ha més de 
20 30 patinets circulant amb els problemes que ocasionen i considera que no basten els controls als 

ciació Rafal Nou 2022 i manifesta que al barri 
de Ses Veles hi ha molts de projectes sense acabar. Agraeix el que s’hagi fet alguna cosa al barri però no 
és suficient. Tenen voravies deteriorades per les arrels dels arbres i se’ls va dir que en futur pròxim 

També reclamen la presència del policia de barri, ja que ells no en tenen i l’única solució que per ara 

 que están trabajando para 
en cuanto al cambio del alumbrado si se substituyen las luces por 

Es Molí manifesta que la Taula 
de Seguretat que es va crear durant l’anterior Consistori era molt important ja que els veïns tenien 

r els seus problemes i demana que el més aviat 
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El Sr. Natanael Falo Alquézar, de l’Associació Flipau amb Pere Garau
 

“SOBRE EL PLAN

Flipau amb Pere Garau trabaja
comunidad en la barriada. 
Flipau amb Pere Garau valora
Pere Garau desplegado los pasados
En dicho Plan, echamos en falta
especialmente en el edificio público
Territorial de forma reiterada
42/2023 de fecha 18/07/2023
escueto: “Tramitando”. 
 
Por parte de Flipau amb Pere
barrio de manera participativa
 
SOBRE LA AMPLIACIÓN DE LA
 
Desde Flipau amb Pere Garau
medida 19 del Plan de Movilidad
La tasa de motorización, densidad
el problema del Aparcamiento
 
Ventajas zona ORA: 
 
•Disuade del uso privado no 
alternativos y sostenibles (a pie,
•Promueve el estacionamiento
•Disminuye la indisciplina y la
•Facilita la accesibilidad al comercio,
•Desaparecen coches abandonados.
•Dificulta el parking de talleres
•Reduce la contaminación sonora
 
La zona ORA no resuelve el problema
esta solicitud.” 
 
El Sr. Raúl Rejas Capó, de l’Associació de Veïns i Veïnes de Pere Garau
de 24 hores que venen alcohol sense permís, per tant quan tanquen els bars la gent va a n’aquests locals 
a comprar alcohol i llavors quan ja van gats ocasionen molèsties als veïns de renous i brutícia.
 
La Sra. Ana María Ramírez Ruiz
de fer és avisar a la Patrulla Verda de la Policia Local perquè comprovin si els locals tenen o no llicència 
de 24 hores. 
 
Intervé el Sr. Jordi Sastre Gelbert, representant de l’Associació de Ve
ratifica el que ha exposar la representant de l’associació Rafal Nou 2022 de que fa falta el policia de barri 
ja que no se’l veu per la barriada des de fa molt de temps. El barri està bastant abandonat
carrer Mare de Déu de Mont
vegades en contra direcció amb el perill que això suposa per als vianants. Manifesta que els controls que 
es fan des de Policia Local als usuaris del patinets n
també per les barriades. 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Sr. Natanael Falo Alquézar, de l’Associació Flipau amb Pere Garau exposa el següent:

PLAN DE ACTUACIÓN INTEGRAL DE LIMPIEZA EN PERE
 

trabajamos desde 2016 por incrementar el sentimiento

valora positivamente el denominado Plan de actuación
pasados días lunes 18 de septiembre a miércoles 20
falta la retirada de pintadas vandálicas en edificios
público del Mercat de Pere Garau, cuestión que hemos

iterada y de hecho aparece en el informe de presidencia
18/07/2023 Retirar pintadas de la fachada del mercado

Pere Garau trasladamos nuestra disposición para continuar
participativa y colaborativa. 

LA ZONA ORA 

Garau reclamamos la aceleración de la ampliación de 
Movilidad Urbana Sostenible aprobado en 2022 

densidad poblacional y construcción de nuevos edificios
Aparcamiento en Pere Garau sea de muy difícil solución. 

 esencial para el usuario no residente, fomentando
pie, en bicicleta, transporte público). 

estacionamiento del no residente en zonas más periféricas: aparcamientos
la saturación del parking. 

comercio, especialmente alrededor del Mercado de
abandonados. 

talleres legales e ilegales 
sonora y ambiental por que se dan menos vueltas para

problema pero lo mejora, deseamos pongan en marcha

El Sr. Raúl Rejas Capó, de l’Associació de Veïns i Veïnes de Pere Garau exposa el problema 
de 24 hores que venen alcohol sense permís, per tant quan tanquen els bars la gent va a n’aquests locals 
a comprar alcohol i llavors quan ja van gats ocasionen molèsties als veïns de renous i brutícia.

Ana María Ramírez Ruiz, representant de l’Associació de Veïns Verge de Lluc
de fer és avisar a la Patrulla Verda de la Policia Local perquè comprovin si els locals tenen o no llicència 

Intervé el Sr. Jordi Sastre Gelbert, representant de l’Associació de Veïns del Rafal Vell
ratifica el que ha exposar la representant de l’associació Rafal Nou 2022 de que fa falta el policia de barri 

veu per la barriada des de fa molt de temps. El barri està bastant abandonat
tserrat a on els patinets circulen per les voravies a gran velocitat i moltes 

vegades en contra direcció amb el perill que això suposa per als vianants. Manifesta que els controls que 
es fan des de Policia Local als usuaris del patinets no només s’haurien de fer al centre de Palma sinó 
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exposa el següent: 

PERE GARAU 

sentimiento de pertenencia y 

actuación integral de limpieza en 
20 de septiembre. 

edificios de titularidad privada y 
hemos traído a este Consell 

presidencia de hoy con el número 
mercado de Pere Garau con un 

continuar trabajando por el 

 la zona ORA recogida en el 

edificios sin parking hacen que 

fomentando los modos de movilidad 

aparcamientos disuasorios. 

de Pere Garau. 

para aparcar 

marcha de manera urgente 

exposa el problema dels locals 
de 24 hores que venen alcohol sense permís, per tant quan tanquen els bars la gent va a n’aquests locals 
a comprar alcohol i llavors quan ja van gats ocasionen molèsties als veïns de renous i brutícia. 

de l’Associació de Veïns Verge de Lluc diu que el que han 
de fer és avisar a la Patrulla Verda de la Policia Local perquè comprovin si els locals tenen o no llicència 

ïns del Rafal Vell manifesta que 
ratifica el que ha exposar la representant de l’associació Rafal Nou 2022 de que fa falta el policia de barri 

veu per la barriada des de fa molt de temps. El barri està bastant abandonat, sobre tot el 
serrat a on els patinets circulen per les voravies a gran velocitat i moltes 

vegades en contra direcció amb el perill que això suposa per als vianants. Manifesta que els controls que 
o només s’haurien de fer al centre de Palma sinó 
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Intervé el Sr. José Luis Iglesias Caballé, Director General de Participació Ciutadana i Coordinació de 
Districtes pel que fa al tema del patinets s’han posat 26 denúncies i 5 retira
estaven trucats i anaven a més velocitat de la permesa i s’està fent feina per control l’ús adequat dels 
patinets i evitar molèsties als vianants.
 
El Sr. José Luis Haro Márquez, coordinador del Distri
sobre la C/ Mare de Déu de Montserrat y C/ Pere Ripoll i Palou las hagan llegar a la oficina del Distrito 
Levante. 
 
El Sr. José Luis Iglesias Caballé, Director General de Participació Ciutadana i Coordinació de Districtes
informa que fa 24 hores que s’ha posat en funcionament una nova aplicació a on hi tenen accés els 5 
coordinadors dels districtes i a on hi poden pujar fotos i geolocalització de les peticions d’actuacions i 
així s’envia directament al departament corresponent, Infraestr
forma les peticions s’envien directament al que han d’actuar. Ara està en fase de prova i es revisa 
l’aplicació dos pics al dia i s’intenta millorar la resolució dels problemes detectats a les barriades, bé per 
avís dels veïns o bé avisos per altres vies.
 
Pel que fa al tema dels policies de barri, el problema és que fan feina per jornada, o matí o horabaixa i a 
ells els agradaria que es que poguessin doblar els torns.
 
El Sr. José Luis Haro Márquez, coordinador del Dis
peticiones, bien a la Sra. Joana Bover,
más rápida. 
 
El Sr. Raúl Rejas Capó, de l’Associació de Veïns i Veïnes de Pere Garau
dels grafitis, ja que malgrat es retiren als 5 dies hi ha els mateixos gr
acabar amb els grafitis. 
 
El Sr. José Luis Haro Márquez, coordinador del Distri
solución de hacer un grafiti bonito para que no vuelva a hab
 
El Sr. Natanael Falo Alquézar, de l’Associació Flipau amb Pere Garau
Garau és públic, però el cost de la darrera retirada dels grafitis la varen pag
mercat i considera que no són ells els qui han de pagar. Creu que pintada feta, pintada esborrada per 
acabar amb aquesta lacra. 
 
El Sr. Manuel de la Plana Salas, veí
va aprovar al darrer plenari i reclama que es dugui a terme.
 
Per altra banda es queixa que amb la creació de 
desaparegut 80 places de pàrking i aquests locals no s’utilitzen, demanen si al menys l’Aj
pogués cedir un d’aquests locals com a casal de barri per reunir
 
El Sr. Iglesias i el Sr. Haro contesten que no tenen coneixement de l’existència d’aquestes sales d’assaig 
i que ho miraran. 
 
També planteja el problema de que l’Àrea d’Infraestructures va començar una reforma al mes de juny i 
les voravies s’han quedat a mig arreglar i demanen una reunió amb la Sra. Belen Soto i el problema és 
que s’han elevat les voravies sense rebaixar l’asfalt i quan p
 
També demanen una reunió amb Mobilitat pel tema del C/ San Vicenç Ferrer a la sortida al C/ Aragó ja 
que la sortida és complica i es produeixen embossaments de vehicles.
 
El Sr. Alejandro Sarmiento 
manifesta que la neteja que ha fet EMAYA SA no s’ha notat a més falta que hi vagin des de Parcs i 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Intervé el Sr. José Luis Iglesias Caballé, Director General de Participació Ciutadana i Coordinació de 
pel que fa al tema del patinets s’han posat 26 denúncies i 5 retira

estaven trucats i anaven a més velocitat de la permesa i s’està fent feina per control l’ús adequat dels 
patinets i evitar molèsties als vianants. 

rquez, coordinador del Distrito Levante pide que estas pet
sobre la C/ Mare de Déu de Montserrat y C/ Pere Ripoll i Palou las hagan llegar a la oficina del Distrito 

El Sr. José Luis Iglesias Caballé, Director General de Participació Ciutadana i Coordinació de Districtes
24 hores que s’ha posat en funcionament una nova aplicació a on hi tenen accés els 5 

coordinadors dels districtes i a on hi poden pujar fotos i geolocalització de les peticions d’actuacions i 
així s’envia directament al departament corresponent, Infraestructures, EMAYA, S.A., etc i d’aquesta 
forma les peticions s’envien directament al que han d’actuar. Ara està en fase de prova i es revisa 
l’aplicació dos pics al dia i s’intenta millorar la resolució dels problemes detectats a les barriades, bé per 

ls veïns o bé avisos per altres vies. 

Pel que fa al tema dels policies de barri, el problema és que fan feina per jornada, o matí o horabaixa i a 
ells els agradaria que es que poguessin doblar els torns. 

rquez, coordinador del Distrito Levante comunica que se 
Joana Bover, secretaria del Distrito o a él mismo por 

El Sr. Raúl Rejas Capó, de l’Associació de Veïns i Veïnes de Pere Garau demana si
tis, ja que malgrat es retiren als 5 dies hi ha els mateixos grafitis i s’ha de cercar un

rquez, coordinador del Distrito Levante contesta que s
bonito para que no vuelva a haber más pintadas. 

Sr. Natanael Falo Alquézar, de l’Associació Flipau amb Pere Garau manifesta que el mercat de Pere 
Garau és públic, però el cost de la darrera retirada dels grafitis la varen pag
mercat i considera que no són ells els qui han de pagar. Creu que pintada feta, pintada esborrada per 

Sr. Manuel de la Plana Salas, veí de Son Fortesa vol parlar de l’ampliació de l’ORA al seu barri 
va aprovar al darrer plenari i reclama que es dugui a terme. 

Per altra banda es queixa que amb la creació de 10 sales d’assaig musical
desaparegut 80 places de pàrking i aquests locals no s’utilitzen, demanen si al menys l’Aj
pogués cedir un d’aquests locals com a casal de barri per reunir-se el veïns ja que no disposen de local.

contesten que no tenen coneixement de l’existència d’aquestes sales d’assaig 

nteja el problema de que l’Àrea d’Infraestructures va començar una reforma al mes de juny i 
les voravies s’han quedat a mig arreglar i demanen una reunió amb la Sra. Belen Soto i el problema és 
que s’han elevat les voravies sense rebaixar l’asfalt i quan plou hi ha problemes.

També demanen una reunió amb Mobilitat pel tema del C/ San Vicenç Ferrer a la sortida al C/ Aragó ja 
que la sortida és complica i es produeixen embossaments de vehicles. 

Sr. Alejandro Sarmiento Ramírez, de l’Associació de Veïns La Levantina del polígon de Llevant
manifesta que la neteja que ha fet EMAYA SA no s’ha notat a més falta que hi vagin des de Parcs i 
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Intervé el Sr. José Luis Iglesias Caballé, Director General de Participació Ciutadana i Coordinació de 
pel que fa al tema del patinets s’han posat 26 denúncies i 5 retirades de patinets perquè 

estaven trucats i anaven a més velocitat de la permesa i s’està fent feina per control l’ús adequat dels 

pide que estas peticiones de los vecinos 
sobre la C/ Mare de Déu de Montserrat y C/ Pere Ripoll i Palou las hagan llegar a la oficina del Distrito 

El Sr. José Luis Iglesias Caballé, Director General de Participació Ciutadana i Coordinació de Districtes 
24 hores que s’ha posat en funcionament una nova aplicació a on hi tenen accés els 5 

coordinadors dels districtes i a on hi poden pujar fotos i geolocalització de les peticions d’actuacions i 
uctures, EMAYA, S.A., etc i d’aquesta 

forma les peticions s’envien directament al que han d’actuar. Ara està en fase de prova i es revisa 
l’aplicació dos pics al dia i s’intenta millorar la resolució dels problemes detectats a les barriades, bé per 

Pel que fa al tema dels policies de barri, el problema és que fan feina per jornada, o matí o horabaixa i a 

comunica que se le hagan llegar las 
mismo por whatsapp, que es la vía 

demana si tenen un pla pel tema 
tis i s’ha de cercar una solució per 

contesta que se está estudiando la 
 

manifesta que el mercat de Pere 
Garau és públic, però el cost de la darrera retirada dels grafitis la varen pagar el que tenen parades al 
mercat i considera que no són ells els qui han de pagar. Creu que pintada feta, pintada esborrada per 

vol parlar de l’ampliació de l’ORA al seu barri que es 

musical a Son Forteza Nord han 
desaparegut 80 places de pàrking i aquests locals no s’utilitzen, demanen si al menys l’Ajuntament els 

se el veïns ja que no disposen de local.  

contesten que no tenen coneixement de l’existència d’aquestes sales d’assaig 

nteja el problema de que l’Àrea d’Infraestructures va començar una reforma al mes de juny i 
les voravies s’han quedat a mig arreglar i demanen una reunió amb la Sra. Belen Soto i el problema és 

lou hi ha problemes. 

També demanen una reunió amb Mobilitat pel tema del C/ San Vicenç Ferrer a la sortida al C/ Aragó ja 

Levantina del polígon de Llevant 
manifesta que la neteja que ha fet EMAYA SA no s’ha notat a més falta que hi vagin des de Parcs i 
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Jardins de l’Àrea d’Infraestructures per netejar les zones verdes
la tormenta, a més al parc Krekovic les columnes s’estan esbucant.
 
Pel que fa al pàrking del Casal a on es varen fer unes obres, tenen un problema perquè ara s’inunda. 
També demanen que les papereres es col·loquin a on passa la gent, que és a on són necessaris.
 
El Sr. José Luis Haro Márquez, coordinador del Distri
Infraestructuras y manifiesta que el distrito tiene 20 barriadas 
satisfacer en todo lo posible. 
 
El Sr. Pedro Serra Simó de l’A
podin les branques dels arbres que s’afiquen dins els pisos.
 
El Sr. José Luis Haro Márquez, coordinador del Distri
pasado al Área de Infraestructuras.
 
Intervé el Sr. José Luis Iglesias Caballé, Director General de Participació Ciutadana i Coordinació de 
Districtes informa que pel que fa a l’arbre caigut al C/ General Ricardo Ortega 
va haver d’anar un tècnic de Med
 
Pel que fa al tema de les papereres de Nou Llevant anirà al barri per veure a on estan ubicades.
 
El Sr. Pedro Serra Simó de l’Associació de Veïns La L
Caracas cant amb Av. Mejico hi ha un escaló de formigó perillós i ja hi han caigut moltes persones, està 
ubicat devora l’escola) i ja fa 6 anys que està així i encara no s’ha res.
 
El Sr. José Luis Haro Márquez, coordinador del Distri
móvil y así lo podrá solicitar. 
 
El Sr. Pedro Serra Simó de l’Associació de Veïns La L
la font del parc Krekovic està rompuda i demana la seva reparació.
 
El Sr. José Luis Haro Marquez, coordinador del Districte Llevant contesta 
al respecte. 
 
Intervé el Sr. Juan Gallardo Fernández, representant de l’Associació de Veïns Can Roset i Can Galeta
manifesta que fa quinze dies des de l’oficina del Di
que tenen un problema de seguretat per motiu de que hi ha molt de trànsit de vehicles que van cap a la 
part del torrent a on hi ha unes naus i creuen que allà es desenvolupen activitats il·legals i s
control per part de la Policia Local al camí de Can Mayol i davall del pont per controlar la gent que hi 
passa. 
 
També demana la neteja de les voravies que no s’han arreglat des 
 
Intervé el Sr. Bartomeu Joan Sarda Ob
cabines de telèfon ja que encara n’hi ha moltes i estan en estat deplorable.
 
El Sr. José Luis Iglesias Caballé, Director General de Participació Ciutadana i Coordinació de Districtes
demana si tenen comptabilitzades i localitzades aquestes cabines de telèfon.
 
Contesta el Sr. Bartomeu Joan Sarda Ob
localitzades ni comptabilitzades.
 
La Sra. Angels Fermoselle, d’ARCA i Plataforma Parc de les 
Consell va lluitar per aconseguir que la teulada del mercat de Pere Garau es reparas amb teules ni no 
amb teulada de plàstic, però no ho varen aconseguir. Vol agrair a la Defensora de la Ciutadania que va 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

Jardins de l’Àrea d’Infraestructures per netejar les zones verdes, també de les branques caigudes des de 
al parc Krekovic les columnes s’estan esbucant. 

Pel que fa al pàrking del Casal a on es varen fer unes obres, tenen un problema perquè ara s’inunda. 
També demanen que les papereres es col·loquin a on passa la gent, que és a on són necessaris.

rquez, coordinador del Distrito Levante que todo esto se ha pasado al Área de 
Infraestructuras y manifiesta que el distrito tiene 20 barriadas por lo que está trabajando para poder 

 

Sr. Pedro Serra Simó de l’Associació de Veïns La Levantina del polígon de Llevant
podin les branques dels arbres que s’afiquen dins els pisos. 

rquez, coordinador del Distrito Levante contesta que 
estructuras. 

Intervé el Sr. José Luis Iglesias Caballé, Director General de Participació Ciutadana i Coordinació de 
informa que pel que fa a l’arbre caigut al C/ General Ricardo Ortega 

d’anar un tècnic de Medi Ambient per fer un informe i llavors es ve poder

Pel que fa al tema de les papereres de Nou Llevant anirà al barri per veure a on estan ubicades.

Sr. Pedro Serra Simó de l’Associació de Veïns La Levantina del polígon de Llevant
Caracas cant amb Av. Mejico hi ha un escaló de formigó perillós i ja hi han caigut moltes persones, està 
ubicat devora l’escola) i ja fa 6 anys que està així i encara no s’ha res. 

rquez, coordinador del Distrito Levante contesta 
 

Sr. Pedro Serra Simó de l’Associació de Veïns La Levantina del polígon de Llevant
la font del parc Krekovic està rompuda i demana la seva reparació. 

o Marquez, coordinador del Districte Llevant contesta  que ja s’ha sol·licitat informe 

Intervé el Sr. Juan Gallardo Fernández, representant de l’Associació de Veïns Can Roset i Can Galeta
manifesta que fa quinze dies des de l’oficina del Districte Llevant varen fer una visita al barri. Manifesta 
que tenen un problema de seguretat per motiu de que hi ha molt de trànsit de vehicles que van cap a la 
part del torrent a on hi ha unes naus i creuen que allà es desenvolupen activitats il·legals i s
control per part de la Policia Local al camí de Can Mayol i davall del pont per controlar la gent que hi 

També demana la neteja de les voravies que no s’han arreglat des de fa més d’un any i mig.

Sr. Bartomeu Joan Sarda Obrador, de l’Associació Qomomolo que demana
cabines de telèfon ja que encara n’hi ha moltes i estan en estat deplorable. 

l Sr. José Luis Iglesias Caballé, Director General de Participació Ciutadana i Coordinació de Districtes
tenen comptabilitzades i localitzades aquestes cabines de telèfon. 

Sr. Bartomeu Joan Sarda Obrador, de l’Associació Qomomolo
localitzades ni comptabilitzades. 

La Sra. Angels Fermoselle, d’ARCA i Plataforma Parc de les Vies manifesta que a la darrera reunió del 
Consell va lluitar per aconseguir que la teulada del mercat de Pere Garau es reparas amb teules ni no 
amb teulada de plàstic, però no ho varen aconseguir. Vol agrair a la Defensora de la Ciutadania que va 
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, també de les branques caigudes des de 

Pel que fa al pàrking del Casal a on es varen fer unes obres, tenen un problema perquè ara s’inunda. 
També demanen que les papereres es col·loquin a on passa la gent, que és a on són necessaris. 

do esto se ha pasado al Área de 
por lo que está trabajando para poder 

evantina del polígon de Llevant reclama que es 

que este tema también se ha 

Intervé el Sr. José Luis Iglesias Caballé, Director General de Participació Ciutadana i Coordinació de 
informa que pel que fa a l’arbre caigut al C/ General Ricardo Ortega  es varen torbar perquè hi 

ve poder actuar. 

Pel que fa al tema de les papereres de Nou Llevant anirà al barri per veure a on estan ubicades. 

evantina del polígon de Llevant manifesta que al C/ 
Caracas cant amb Av. Mejico hi ha un escaló de formigó perillós i ja hi han caigut moltes persones, està 

 que le envié una foto a su 

evantina del polígon de Llevant informa també que 

que ja s’ha sol·licitat informe 

Intervé el Sr. Juan Gallardo Fernández, representant de l’Associació de Veïns Can Roset i Can Galeta i 
stricte Llevant varen fer una visita al barri. Manifesta 

que tenen un problema de seguretat per motiu de que hi ha molt de trànsit de vehicles que van cap a la 
part del torrent a on hi ha unes naus i creuen que allà es desenvolupen activitats il·legals i sol·liciten un 
control per part de la Policia Local al camí de Can Mayol i davall del pont per controlar la gent que hi 

fa més d’un any i mig. 

que demana que es retirin les 

l Sr. José Luis Iglesias Caballé, Director General de Participació Ciutadana i Coordinació de Districtes, 
 

rador, de l’Associació Qomomolo i diu que no les tenen 

manifesta que a la darrera reunió del 
Consell va lluitar per aconseguir que la teulada del mercat de Pere Garau es reparas amb teules ni no 
amb teulada de plàstic, però no ho varen aconseguir. Vol agrair a la Defensora de la Ciutadania que va 
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prendre la decisió de recolzar
conservar la única de teulada de teules que encara queda al mercat de Pere Garau. És una pensa el que 
ha passat perquè era una teulada a 4 aigües i ara ja 
 
També es queixa de la decisió errònia de l’actual equip de govern de llevar la figura de l’adjunt a la 
Defensora de la Ciutadania. 
 
Intervé la Sra. Anna Moilanen Jaakola, Defensora de la Ciutadania
atendre totes les reclamacions de la ciutadania i la seva feina és lluitar perquè l’Administració compleixi 
amb la seva obligació, ja que es tracta d’un òrgan independent. Reconeix la feina de les associacions de 
veïns a la societat. Lamenta la desaparició de la 
l’ajudava molt. 
 
Pel que fa al tema de les teulades del mercat de Pere Garau manifesta que estan pendent de mantenir 
una reunió amb la regidora de l’Àrea d’Infraestructures i Accessibilitat la Sra. Bel
 
No els agrada estar en el focus d’aq
 
La Sra. Ana Carracedo Cespedosa
dels ascensors del pas sobre les vies de tren a Son Cladera que estan assa
repararan, el problema és saber quan duraran arreglats perquè els vàndals les tornen espenyar tot 
d’una que estan arreglats, i això fa que els joves salten les tanques per creuar les vies i hi pot haver un 
altre accident mortal. 
 
El Sr. José Luis Haro Márquez, coordinador del Distri
reunión que mantendrá con los Servicios Ferroviarios de Mallorca.
 
El Sr. Carlos Aguilar Tirado, representant Col·lectiu EMBAT
terme el Sr. Haro, coordinador del Districte Llevant i vol avisar sobre tot del tema del domicili del C/ 
Aragó, 255 de que es tapin les portes per evitar que hi entrin okupas.
 
El Sr. José Luis Haro Márquez, coordinador del Distri
 
El Sr. Carlos Aguilar Tirado, representant Col·lectiu EMBAT
Aragó i manifesta que quan s’aconsegueixi l’ampliació es veïns faran una festa.
 
En quant a la retirada del mur que permeti l’accés al PAC de Son Rullan sap que està demanat al 
Ministeri de Defensa, però creu que s’hauria d’insistir i que es permeti actuar a l’Ajuntament de Palma.
 
El Sr. Pedro Serra Simó de l’Associació de Veïns La L
Caracas al final falta obrir el carrer i enderrocar una sèrie de casetes que no permeten finalitzar el carrer.
 
El Sr. José Luis Haro Márquez, coordinador del Distri
Infraestructuras que miren como se encuentra esta situación.
 
El Sr. Rafael Massanet Verger, de l’Associació de Dimonis de Ses Germanies
de dimonis i s’ofereixen per a les festes de les barriades
el districte de Llevant , si volen demanar informació ho poden fer a l’Associació de Veïns de Verge de 
Lluc, barri a on ja han actuat. També informa que s’ofereixen per donar tallers d’elaboració de mascares 
i vestits, etc  de dimonis.  
 
El Sr. José Luis Haro Márquez, coordinador del Distri
presidente de la asociación de vecinos 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

ar-los en aquesta petició malgrat no s’hagi aconseguit. Ara el que sol·licita és 
conservar la única de teulada de teules que encara queda al mercat de Pere Garau. És una pensa el que 
ha passat perquè era una teulada a 4 aigües i ara ja no té aquesta forma. 

També es queixa de la decisió errònia de l’actual equip de govern de llevar la figura de l’adjunt a la 

Intervé la Sra. Anna Moilanen Jaakola, Defensora de la Ciutadania i manifesta que és complicat 
totes les reclamacions de la ciutadania i la seva feina és lluitar perquè l’Administració compleixi 

amb la seva obligació, ja que es tracta d’un òrgan independent. Reconeix la feina de les associacions de 
. Lamenta la desaparició de la figura de l’adjunt a la Defensora de la Ciutadania que 

el que fa al tema de les teulades del mercat de Pere Garau manifesta que estan pendent de mantenir 
una reunió amb la regidora de l’Àrea d’Infraestructures i Accessibilitat la Sra. Bel

No els agrada estar en el focus d’aquestes discrepàncies polítiques. 

Ana Carracedo Cespedosa, representant de l’associació de veïns de Son Cladera
dels ascensors del pas sobre les vies de tren a Son Cladera que estan assa
repararan, el problema és saber quan duraran arreglats perquè els vàndals les tornen espenyar tot 
d’una que estan arreglats, i això fa que els joves salten les tanques per creuar les vies i hi pot haver un 

rquez, coordinador del Distrito Levante comunica que se tratará el tema en la 
reunión que mantendrá con los Servicios Ferroviarios de Mallorca. 

Sr. Carlos Aguilar Tirado, representant Col·lectiu EMBAT agraeix la quantitat d’acti
terme el Sr. Haro, coordinador del Districte Llevant i vol avisar sobre tot del tema del domicili del C/ 
Aragó, 255 de que es tapin les portes per evitar que hi entrin okupas. 

rquez, coordinador del Distrito Levante contesta que 

Sr. Carlos Aguilar Tirado, representant Col·lectiu EMBAT diu que l’altre tema és l’ampliació del carrer
Aragó i manifesta que quan s’aconsegueixi l’ampliació es veïns faran una festa.

a del mur que permeti l’accés al PAC de Son Rullan sap que està demanat al 
Ministeri de Defensa, però creu que s’hauria d’insistir i que es permeti actuar a l’Ajuntament de Palma.

Sr. Pedro Serra Simó de l’Associació de Veïns La Levantina del polígon d
Caracas al final falta obrir el carrer i enderrocar una sèrie de casetes que no permeten finalitzar el carrer.

rquez, coordinador del Distrito Levante dice que se ha pedido al Área de 
miren como se encuentra esta situación. 

El Sr. Rafael Massanet Verger, de l’Associació de Dimonis de Ses Germanies
de dimonis i s’ofereixen per a les festes de les barriades, que són la única colla de dimonis que està dins 

, si volen demanar informació ho poden fer a l’Associació de Veïns de Verge de 
Lluc, barri a on ja han actuat. També informa que s’ofereixen per donar tallers d’elaboració de mascares 

rquez, coordinador del Distrito Levante que él puede facilitar el teléfono de
presidente de la asociación de vecinos Rafal Vell ya que han de hacer una fiesta para la inauguración de 
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los en aquesta petició malgrat no s’hagi aconseguit. Ara el que sol·licita és 
conservar la única de teulada de teules que encara queda al mercat de Pere Garau. És una pensa el que 

També es queixa de la decisió errònia de l’actual equip de govern de llevar la figura de l’adjunt a la 

i manifesta que és complicat 
totes les reclamacions de la ciutadania i la seva feina és lluitar perquè l’Administració compleixi 

amb la seva obligació, ja que es tracta d’un òrgan independent. Reconeix la feina de les associacions de 
figura de l’adjunt a la Defensora de la Ciutadania que 

el que fa al tema de les teulades del mercat de Pere Garau manifesta que estan pendent de mantenir 
una reunió amb la regidora de l’Àrea d’Infraestructures i Accessibilitat la Sra. Belen Soto.  

, representant de l’associació de veïns de Son Cladera exposa el tema 
dels ascensors del pas sobre les vies de tren a Son Cladera que estan assabentat que ara en breu es 
repararan, el problema és saber quan duraran arreglats perquè els vàndals les tornen espenyar tot 
d’una que estan arreglats, i això fa que els joves salten les tanques per creuar les vies i hi pot haver un 

comunica que se tratará el tema en la 

agraeix la quantitat d’activitats que ha dut a 
terme el Sr. Haro, coordinador del Districte Llevant i vol avisar sobre tot del tema del domicili del C/ 

contesta que las puertas se han tapiado. 

’altre tema és l’ampliació del carrer 
Aragó i manifesta que quan s’aconsegueixi l’ampliació es veïns faran una festa. 

a del mur que permeti l’accés al PAC de Son Rullan sap que està demanat al 
Ministeri de Defensa, però creu que s’hauria d’insistir i que es permeti actuar a l’Ajuntament de Palma. 

evantina del polígon de Llevant exposa que al C/ 
Caracas al final falta obrir el carrer i enderrocar una sèrie de casetes que no permeten finalitzar el carrer. 

ce que se ha pedido al Área de 

El Sr. Rafael Massanet Verger, de l’Associació de Dimonis de Ses Germanies exposa que són una colla 
, que són la única colla de dimonis que està dins 

, si volen demanar informació ho poden fer a l’Associació de Veïns de Verge de 
Lluc, barri a on ja han actuat. També informa que s’ofereixen per donar tallers d’elaboració de mascares 

que él puede facilitar el teléfono del 
que han de hacer una fiesta para la inauguración de 
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la colocación del molino en la rotonda de la 
espectáculo de demonios. 
 
El Sr. Gabriel Socias Vich, de l’Associació Dimonis de Ses Germanies
l’entreteniment de la gent però vist el que exposen els veïns a n’aquest Consell Territorial
donat que és l’Ajuntament l’encarregat de netejar i fer les reparacions dels desperfectes a les barriades 
si realment és necessari que hagin de ser els veïns que ho sol·licitin a n’aquest Consell, ja que aquí 
s’haurien de tractar temes més importants
l’Ajuntament o altres fessin bé la seva feina, això no seria necessari, ja que per exemple, si l’operari 
d’EMAYA va a reparar un arqueta i veu que uns metres més endavant n’hi ha una altra ja la podri
reparar sense esperar a que se’ls torni a avisar. El mateix amb els jardiners als parcs i zones verdes que si 
veuen que hi ha un arbre caigut o alguna cosa a reparar ja ho podrien fer sense esperar l’ordre de fer
 
El Sr. José Luis Haro Márquez, coord
participación por parte de los vecinos, comunicando directamente a través del teléfono del coordinador 
notificando de aquellos problemas o sugerencias que crean oportunas.
 
La presidenta suplent Sra. Maria Teresa Marqués Rattier
que fan la feina malament. Per altra banda les oficines dels districtes amb les figures del coordinadors 
permet a l’Ajuntament sortir al carrer i tenir contacte amb els ciutad
pels qui ha de treballar l’Ajuntament.
necessari pels seus barris. 
 
La Sra. Angels Dueñas Tenedor, Directora General de Gent Gran
Teresa Marques Rattier i ella estan a la regidoria de Gent Gran i els vol informar que el diumenge dia 8 
d’octubre al a pl. Major que farà una mostra d’oficis 
tots a assistir. 
 
El Sr. José Luis Iglesias Caballé, Director General de Participació Ciutadana i Coordinació de Districtes
valora l’esforç altruista dels veïns i tant ell com els coordinadors del districtes es posen a disposició seva. 
Informa que cada divendres el despatxa amb els
i intentaran donar solució als problemes de les barriades.
 
 
La presidenta suplent aixeca la sessió, de la qual, com a secretària delegada, estenc aquesta acta.
 
La secretaria delegada, 
    
 
Maria Mestre Quetglas. 

CONSELL TERRITORIAL DEL DISTRICTE LLEVANT 

la colocación del molino en la rotonda de la C/ Mare de Déu de Montserrat 

El Sr. Gabriel Socias Vich, de l’Associació Dimonis de Ses Germanies manifesta que l’objectiu seu és 
l’entreteniment de la gent però vist el que exposen els veïns a n’aquest Consell Territorial
donat que és l’Ajuntament l’encarregat de netejar i fer les reparacions dels desperfectes a les barriades 
si realment és necessari que hagin de ser els veïns que ho sol·licitin a n’aquest Consell, ja que aquí 
s’haurien de tractar temes més importants. Creu que els operaris d’EMAYA, d’àrea corresponent de 
l’Ajuntament o altres fessin bé la seva feina, això no seria necessari, ja que per exemple, si l’operari 
d’EMAYA va a reparar un arqueta i veu que uns metres més endavant n’hi ha una altra ja la podri
reparar sense esperar a que se’ls torni a avisar. El mateix amb els jardiners als parcs i zones verdes que si 
veuen que hi ha un arbre caigut o alguna cosa a reparar ja ho podrien fer sense esperar l’ordre de fer

rquez, coordinador del Distrito Levante comunica que 
participación por parte de los vecinos, comunicando directamente a través del teléfono del coordinador 
notificando de aquellos problemas o sugerencias que crean oportunas. 

Maria Teresa Marqués Rattier manifesta que s’ha de controlar als empleats 
que fan la feina malament. Per altra banda les oficines dels districtes amb les figures del coordinadors 
permet a l’Ajuntament sortir al carrer i tenir contacte amb els ciutadans i enti

qui ha de treballar l’Ajuntament. Són els veïns els qui tenen la força per reclamar el que consideren 

La Sra. Angels Dueñas Tenedor, Directora General de Gent Gran manifesta que la re
Teresa Marques Rattier i ella estan a la regidoria de Gent Gran i els vol informar que el diumenge dia 8 
d’octubre al a pl. Major que farà una mostra d’oficis antics, entre ells ell de matalasser i els convida a 

osé Luis Iglesias Caballé, Director General de Participació Ciutadana i Coordinació de Districtes
valora l’esforç altruista dels veïns i tant ell com els coordinadors del districtes es posen a disposició seva. 
Informa que cada divendres el despatxa amb els coordinadors de tots els districtes per tractar els temes 
i intentaran donar solució als problemes de les barriades. 

aixeca la sessió, de la qual, com a secretària delegada, estenc aquesta acta.

   Vist i plau 
   la presidenta suplent

   Sra. Maria Teresa Marqués Rattier
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t y cree que estaría bien un 

manifesta que l’objectiu seu és 
l’entreteniment de la gent però vist el que exposen els veïns a n’aquest Consell Territorial és demana si 
donat que és l’Ajuntament l’encarregat de netejar i fer les reparacions dels desperfectes a les barriades 
si realment és necessari que hagin de ser els veïns que ho sol·licitin a n’aquest Consell, ja que aquí 

. Creu que els operaris d’EMAYA, d’àrea corresponent de 
l’Ajuntament o altres fessin bé la seva feina, això no seria necessari, ja que per exemple, si l’operari 
d’EMAYA va a reparar un arqueta i veu que uns metres més endavant n’hi ha una altra ja la podria 
reparar sense esperar a que se’ls torni a avisar. El mateix amb els jardiners als parcs i zones verdes que si 
veuen que hi ha un arbre caigut o alguna cosa a reparar ja ho podrien fer sense esperar l’ordre de fer-ho. 

comunica que sería muy positiva la 
participación por parte de los vecinos, comunicando directamente a través del teléfono del coordinador 

s’ha de controlar als empleats 
que fan la feina malament. Per altra banda les oficines dels districtes amb les figures del coordinadors 

ans i entitats veïnals que a la fi són 
Són els veïns els qui tenen la força per reclamar el que consideren 

manifesta que la regidora Sra. Maria 
Teresa Marques Rattier i ella estan a la regidoria de Gent Gran i els vol informar que el diumenge dia 8 

, entre ells ell de matalasser i els convida a 

osé Luis Iglesias Caballé, Director General de Participació Ciutadana i Coordinació de Districtes 
valora l’esforç altruista dels veïns i tant ell com els coordinadors del districtes es posen a disposició seva. 

coordinadors de tots els districtes per tractar els temes 

aixeca la sessió, de la qual, com a secretària delegada, estenc aquesta acta. 

suplent, 

Teresa Marqués Rattier. 
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